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AFA Escola Pare Poveda 
 
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL 
 
Identificació de la sessió 
Número: 1/2018-2019 
Caràcter: ordinari 
Data: 23 de novembre de 2018 
Horari: de 17:00 a 19:15 
Lloc: aula d’informàtica i menjador de l'Escola Pare Poveda 
 
Hi assisteixen (30) 
Núria Ferrer, Belén Iracheta, Lucía Martínez, Sandra Puig, Rosalía Quiroga, Pilar 
Vergara, Jeaneth López, Beatriz Diéguez,  Àngels Sancho, Carme Cànovas, Milagros 
Calvo, Aurora Manzanares, Vanessa Jiménez, Amanda Peralta, Marcela García, Julio 
Carrasco, Paola Bevilacqua, Sonia Rovira, Gemma González, Mireia Planelles, Ana Mª 
Muñoz, Rocío Riera, Ani Palacios, Isabel Pueyo, Paola Jáuregui, Patricia Fortes, 
Valentina Pasquino, Rodrigo Durán, Sonia, Jorge González. 
 
 
Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació de la candidatura i renovació de la Junta de l’AFA 
3. Informe econòmic del curs 2017-2018 
4. Inversions previstes 
5. Presentació de les diferents Comissions 
6. Projectes d’entorn: Projecte Educatiu, Parc Anna Piferrer i Camins Escolars 
7. Colònies 
8. Gestió de la roba perduda 
9. Bricopoveda 
10. Precs i preguntes 

 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior  
 
Es procedeix a repassar els punts acordats a l’assemblea anterior, del 16 de maig del 
2018, i l’acta s’aprova per unanimitat (22 vots). 
 

2. Presentació de la candidatura i renovació de la Junta de l’AFA 
 
Pili comenta que es tracta d’una candidatura continuista respecte als membres que la 
integren d’una banda, i de l’altra al fet que es continua amb la filosofia d’entesa amb 
Direcció. El balanç que es fa és positiu i, en aquest sentit, Pili recorda que la Junta està 
sempre oberta a qualsevol suggerència. 
La Junta queda d’aquesta manera: 
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Presidència: Pilar Vergara 
Secretari: Jorge González 
Tresoreria: Lucía Martínez 
Representant de l'AFA al Consell Escolar: Sandra Puig 
Comissió Tresoreria: Lucía Martínez 
Comissió d’Extra-escolars: Belén Iracheta (Vallcarca Nord) i ÀngelsSancho (resta 
extraescolars) 
Comissió Menjador i acollides: Beatriz Diéguez, Vanessa Jiménez iCarme Cánovas 
Comissió Casals i colònies: Sandra Puig, Jeaneth López i PaolaBevilacqua 
Comissió d’Informàtica i comunicació: Rosalía Quiroga i MarcelaGarcía 
Comissió de Relacions Externes: Belén Iracheta i Paola Bevilacqua 
Comissió de Festes i Celebracions: Sandra Puig, Núria Rovira, NúriaFerrer, Àngels 
Sancho i Paola Bevilacqua 
Comissió Relacions AFA-Direcció: Pilar Vergara, Núria Ferrer i LucíaMartínez 
Comissió Coeducació, Inclusió i NEE : Pilar Vergara, Mila Calvo i Rosalia Quiroga 
Coordinació delegats i delegades: Núria Ferrer i Rosalía Quiroga 
Comissió Boussaina: Ana Palacios i Amanda Peralta 
Comissió de Socialització: Isabel Pueyo, Núria Rovira i PaolaBevilacqua 
 
S’aprova la candidatura per unanimitat (30 vots). 
 

3. Informe econòmic del curs 2017-2018 
 
Lucía comenta que l’exercici s’ha tancat amb un total de 1.158 € de pèrdues. Aquest 
import es deu a les despeses de l’Olimpoveda (gairebé 4.000 €) i del trasllat del 
menjador de les mestres. 
Lucía també recorda que la gestió dels cobraments sempre resulta problemàtica degut 
a les famílies moroses. En aquest sentit, comenta que les famílies que tinguin deutes 
pendents per més de dos mesos no poden portar els seus fills a extraescolars, així com 
tampoc participar del programa de reutilització de llibres. Aquesta mesura, de 
moment, no afecta al servei de menjador. 
 

4. Inversions previstes 
 
Aquest curs es preveu una inversió d’uns 23.000 € per renovar llibres. Lucía comenta 
que, en funció dels moviments que hi hagi a l’escola, s’hauran de revisar a la baixa les 
possibles inversions per tal d’assegurar un mínim de coixí (les pèrdues aquest curs 
passat han estat d’un 3%). 
 

5. Presentació de les diferents Comissions 
 
Comissió de coordinació delegats i delegades 

- Gestionar i traspassar informació al grup de delegats/delegades de totes les 
classes de l'escola per a la seva posterior difusió. 

- Coordinar les tasques a realitzar pels delegats/delegades en les diferents festes 
i activitats. 
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- Informar a la resta dels membres de l'AFA, dels dubtes, suggeriments, etc. que 
es reben de les famílies via xat de delegats/delegades. 

- Fer d'enllaç amb l'equip directiu sobre els temes relacionats amb els 
delegats/delegades. 

 
Comissió de relacions AFA- Escola 

- Ser interlocutors i portaveus de les decisions i els acords presos a la Junta de 
l’AFA, mantenint una relació fluida , cordial i dinàmica amb l’Equip directiu de 
l’escola. 

- Establir estratègies d’actuació conjunta amb l’Equip directiu de l’escola en 
àmbits educatius, econòmics , assistencials.... 

 
Comissió de relacions externes 

- Assistir i participar a les diferents reunions de la Coordinadora d'AMPAs de 
Gràcia. 

- Notificar i difondre a la resta de la comunitat educativa de l'escola, la 
informació rebuda a les reunions. 

- Coordinar-se amb les entitats externes a l'escola per intervenir als diferents 
projectes que vagin apareixent a l’entorn i al barri. 

 
Comissió menjador i acollides 

- Atendre les inquietuds de les famílies. 
- Vetllar pel benestar dels nens que fan us del servei. 

 
Comissió de Convivència, Inclusió i NEE 

- Fomentar la implicació de les famílies com a agents educatius fonamentals a 
través de l’Escola de Famílies. 

- Vetllar pel respecte, la tolerància i la inclusió de valors basats en l’igualtat en 
totes les activitats organitzades per l´AFA. 

- Organitzar activitats de sensibilització que afavoreixin la bona convivència al 
centre, respectant les diferències individuals. 

- Oferir suport i acompanyament a les famílies dels alumnes amb NEE i buscar 
- recursos educatius o assistencials en cas que sigui necessari. 

 
Comissió d’informàtica icomunicació 

- Proporcionar informacions més atractives i lúdiques a les famílies mitjançant 
les xarxes socials: seguint a entitats culturals, associacions del barri, empreses 
de lleure, etc. 

- Aconseguir que la informació arribi a la majoria de famílies de l'AFA: 
incrementar els subscriptors de la web i a les xarxes socials, augmentar els 
assistents a les assemblees i reunions en general. 

 
Comissió socialització 

- L’objectiu principal és fer estalviar diners a les famílies sòcies l’AFA de cara a 
l’adquisició dels llibres pel curs escolar. 
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- Aconseguir major implicació per part de les famílies en el procés de revisió i 
supervisió dels llibres. 

- Optimitzar temps i recursos a l’hora de preparar els lots de llibres per als 
alumnes. 

 
Comissió d’extraescolars 

- Extra-escolars de Vallcarca- Nord 
o Fer d’intermediaris entre les famílies i la FBC 
o Coordinar periòdicament els calendaris del futbol i del bàsquet 
o Donar resposta als problemes de funcionament que puguin sortir. 

- Extra-escolars a l’escola 
o Estar permanentment al cas de l’adequat funcionament de totes les 

activitats extra-escolars que es desenvolupen a l’escola. 
o Afavorir la comunicació fluida entre les famílies i els monitors. 
o Sistematitzar la coordinació entre totes les activitats. 

 
Comissió de casals i colònies 

- Colònies: aquest curs l’opció triada és Cambrils. Dates: 26 – 28 juny 2019, des 
de P5 a 5è. Reunió informativa: al segon trimestre del curs. 

- Casal de Nadal: campus de bàsquet del 27 desembre fins el 4 de gener per a 
nens de 1r a 6è. 
 

Objectius de la Comissió: 
 Gestionar els temes referents a Casal de Nadal, Casal de Setmana Santa, Casal 
d’estiu,  Colònies. 

 
Comissió de festes i celebracions 

- Potenciar, motivar i fomentar la participació de tota la comunitat educativa 
(alumnes, famílies i professorat ) en les festes tradicionals. 

- Organitzar activitats d’oci i lúdiques per a tota la comunitat educativa: 
benvinguda de curs, Nadal, Carnestoltes, Setmana Cultural de sant Jordi, festa 
de cloenda curs i activitats extra- escolars. 

- Fer difusió de les diferents festes per a promoure la participació (imprimir 
cartells, penjar al blog les fotos, fer recordatoris per delegades, etc.). 

- Cercar activitats lúdiques relacionades amb les festes tradicionals catalanes per 
poder fer noves propostes educatives a l’equip docent del centre. 

- Fer partícip l’escola de les activitats proposades per les associacions del barri. 
- Consolidar la participació a les festes del curs dels pares de 5è i 6è, no només al 

bar, sinó també a la preparació de les activitats de les jornades. 
 

- Festa de Benvinguda – 06/10/2018 
- Decoració Nadal – 17-21/12/2018 
- Festa de Carnestoltes – 01/03/2019 
- Setmana Cultural Sant Jordi – 23/04/2018 
- Festa Final de Curs – juny 2019 
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6. Projectes d’entorn: Projecte Educatiu, Parc Anna Piferrer i Camins Escolars 

 
- Projecte Educatiu: a aquest projecte  participen les escoles del barri i diferents 

associacions, però encara és un projecte que està per concretar. 
- Parc Anna Piferrer: de moment s’ha convidat a participar als veïns i 

associacions del barri a una enquesta online i el proper dissabte s’organitza una 
trobada per tal de recollir opinions. 

- Camis escolars: projecte on participen els diferents centres escolars del barri i 
que encara està en fase de concreció. 

 
7. Colònies 

 
Es planteja la possibilitat d’ampliar un dia les colònies de finals de curs (a Cambrils), de 
manera que es passi de tres dies a quatre (de dos nits a tres), incloent-hi el dimarts 25 
de juny. Aquest dia addicional comportaria passar de 153 € a 228 €, més els 18 € de 
l’autocar. Així mateix, l’empresa de les colònies inclouria 2 activitats extres en cas de 
contractar aquest dia addicional. 
Donat l’important increment de preu, que podria deixar sense colònies un cert nombre 
de famílies, es genera un viu debat en el moment de votar les dues opcions. Núria 
proposa fer un doodle de manera que totes les famílies que vulguin puguin votar, 
proposta que és acollida molt favorablement. Sandra i Jeaneth intentaran en qualsevol 
cas negociar aquest increment i, un cop es tinguin els imports exactes, es crearà el 
doodle. 
De cara al futur, es planteja la possibilitat de fer les colònies en dues cases diferents, 
una per als grans i una altra per als petits. 
 

8. Gestió de la roba perduda 
 
Amanda i Anicomenten que el curs passat es va estendre un xec de 720 € a la fundació 
de l’Hospital de Sant Joan de Déu. 
Pel que fa a la roba perduda que s’ha anat acumulant, s’ha repartit entreel Cotolengo i 
la fundació Vinya. 
Per tal d’evitar acumular la roba perduda com fins ara, amb Direcció s’ha pactat que es 
guardarà una primera setmana a Consergeria, passada la qual la tindrà Emi, de manera 
que qui vulgui recuperar alguna prenda extraviada li haurà de demanar directament. 
Finalment, s’aprova (22 vots a favor, 1 en contra i 1 abstenció) organitzar el 7 de febrer 
una xocolatada solidària, amb merxandaising, en col·laboració amb la fundació de 
l’Hospital de Sant Joan de Déu.  
 

9. Bricopoveda 
 
Es proposa convocar una jornada Bricopoveda per fer petites coses de manteniment a 
l’escola, com pintar jocs horitzontals i verticals. Es presenten diverses dates possibles i 
es procedeix a votar: abans de Nadal (5 vots a favor), al febrer (10 vots a favor) i 3 
abstencions. D’aquesta manera, s’aprova organitzar la jornada al febrer. 
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10. Precs i preguntes 

 
 Carlota ha marxat, de manera que ara a l’aula d’estudi habilitada a la biblioteca 

estan Àlex (d’Alcoes, horari de tarda) i Angèlica (al migdia). 
 L’Olimpoveda ha rebut dos premis: el de la Nit de l’Esport del barri de Gràcia i 

el de Conta fins a tres. 
 S’ha canviat la data de les eleccions al Consell escolar, de manera que es faran 

el 28 de novembre en lloc del 29, quan hi ha convocada una jornada de vaga 
entre el professorat. S’han presentat sis candidatures entre els pares. Les 
votacions seran de 16.00 a 19.30 hores. 

 El 29 de novembre hi ha convocada una vaga entre el professorat i Direcció 
calcula que una tercera part del claustre la secundarà. El centre restarà obert 
amb serveis mínims. Respecte a les extraescolars, ja es concretarà si n’hi ha o 
no. 

 
 
El secretari fa constar que la reunió acaba a les 19:15. 
 

El secretari 

Jorge González 

 

Vist i plau 

La presidenta 

Pilar Vergara 

 

 
 
Acords 

1. S’aprovaper unanimitat (22 vots) l’acta de l’assemblea anterior. 
2. S’aprova per unanimitat (30 vots) la candidatura de la Junta presentada. 
3. S’aprova organitzar el 7 de febrer una xocolatada solidària i vendre 

merchandaising de la fundació de l’Hospital de Sant Joan de Déu (21 vots a 
favor, 1 en contra i 1 abstenció). 

4. S’aprova convocar una jornada de Bricopoveda al febrer (la data exacta ja es 
concretarà més endavant). 


